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Pedicure medyczny
Terapia pękających pięt
Terapia wrastających paznokci
Klamry na wrastające paznokcie
Rekonstrukcja paznokci
Terapia paznokci zmienionych chorobowo
Terapia kurzajek (brodawek HPV)
Usuwanie odcisków, modzeli, włókniaków
Badania laboratoryjne 

      (Grzybica, Nużeniec, Świerzb)
                            

    NOWOŚĆ!
Badanie wad stóp, 

dobór i wykonanie wkładek do butów.
Dobór i sprzedaż obuwia medycznego.  
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511 225 133
Kupię motocykle
MZ, Simson, WSK, WFM, NSU,                       
Komar, Jawa, SHL, Romet,              
Junak i inne 

tel. 726-085-110

Tomasz Moskal
ul. Wodna 8

Kostrzyn nad Odrą
mulubezpieczenia.kostrzyn@onet.pl

UBEZPIECZENIA
Tomasz Moskal
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Osiedle Parkowe 12
Kostrzyn nad Odrą

teresa.gorka@biurotg.pl

95 718 5425   608 625 673

Urząd Miasta apeluje:
KOSTRZYN NAD ODRĄ

Prosimy Państwa o nie par-
kowanie samochodów                                                     
przy wiatach śmietniko-
wych oraz pojemnikach 
na odpady!
Zwracamy uwagę na problem zwią-
zany z parkowaniem samochodów 
przy wiatach śmietnikowych oraz 
pojemnikach na odpady zlokalizo-
wanych, zwłaszcza wewnątrz osiedli 
mieszkaniowych.
Zastawianie drogi dojazdowej oraz 
pozostawienie aut przy wiatach 
śmietnikowych i pojemnikach na 
opady, uniemożliwia dotarcie do 
nich służbom porządkowym, co 
skutkuje nie odebraniem odpadów. 
Prosimy więc o wyrozumiałość i nie 
zastawianie wiat śmietnikowych, 
szczególnie w godzinach odbioru 
odpadów tj. od godziny 10:00 do 
godziny 14:00. 
Zapewniamy, że odpady zosta-
ną odebrane na bieżąco i zgodnie 
z harmonogramem, o ile będzie 
możliwy dostęp do pojemników na 
odpady. Dzięki Państwa zaangażo-
waniu, osiedla będą przejezdne dla 
służb porządkowych.
Urząd Miasta w Kostrzynie nad Odrą

BURZA WOKÓŁ POSŁA MEJZY
TYLKO W „PRZEKROJU LOKALNYM” - Mejza znowu szokuje! Bardzo mocne słowa!

strona 13
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POSZUKUJEMY GRUNTÓW 
do wydzierżawienia pod budowę 

Biogazowni Rolniczej  
Podstawowe kryteria Biogazowni Rolniczej: 

powierzchnia ok 1-2 ha,  
poza obszarem zabudowy, bez planu 

zagospodarowania terenu, klasa gruntu IV 
lub gorsza, obszar nie objęty formami 
ochrony przyrody, w bliskiej odległości 
Stacja Energetyczna (GPZ), w pobliżu 

fermy bydła (dodatkowy atut) 

Oferujemy atrakcyjne warunki współpracy 

40 000 zł rocznie za 1 ha. 
Osoby zainteresowane prosimy o kontakt 

pod nr Tel. 607 07 08 49, 

biuro@peo24.pl,  

 

Dowód osobisty w aplikacji mObywatel - każdy 
obywatel może wylegitymować się mDowodem

Potwierdź tożsamość mDowodem
KOSTRZYN NAD ODRĄ

Od 14 lipca 2023 r. weszła w życie ustawa o aplika-
cji mObywatel, na mocy której dowód tożsamości                     
dostępny w mObywatelu zostaje zrównany z tradycyj-
nym dowodem osobistym.
To oznacza, że można się nim posługiwać, potwierdzając                                                                                                                       
swoją tożsamość we wszystkich urzędach. Nie trzeba 
nosić ze sobą dowodu osobistego w tradycyjnej formie:                                                                                         
wystarczy, że wylegitymujemy się mDowodem. 
Przypominamy, że nie jest to cyfrowa wersja dowodu 
osobistego - dokumenty różnią się serią i numerem, 
datą wydania i ważności.
mDowodem nie będziemy mogli posłużyć się jedynie 
w dwóch sytuacjach:
•    składając wniosek o nowy dowód osobisty,
•    przekraczając granicę kraju.
Tu wciąż będzie trzeba wylegitymować się tradycyj-
nym dowodem osobistym. mDowód będzie natomiast 
respektowany w każdej innej sytuacji, wymagają-
cej potwierdzenia naszej tożsamości: w przychodni,                     
sądzie, zawierając umowy, wypożyczając samochód 
lub sprzęt np. sportowy, u notariusza czy na poczcie.
Aktualne informacje na temat aplikacji i jej funkcji 
można uzyskać także na stronie: 
https://info.mobywatel.gov.pl/

Zadbajmy o wodę!
KOSTRZYN NAD ODRĄ

Ruszają dotacje na przydomowe systemy zbierania 
deszczówki.
Od 3 sierpnia 2023 r. Wojewódzki Fundusz Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze 
przyjmuje elektroniczne i papierowe wnioski o dofi-
nansowanie przydomowych instalacji zbierania desz-
czówki. Można będzie uzyskać dotację w wysokości 
6.000,00 złotych, która obejmuje do 80% kosztów 
kwalifikowanych przedsięwzięcia służącego przydo-
mowej retencji. 
Pieniądze te należy przeznaczyć na zakup kompo-
nentów, które są trwałą częścią systemu nawadnia-
nia czy innego wykorzystywania wód opadowych 
oraz na koszty adaptacji elementów już istniejących. 
W zakres inwestycji wchodzi zakup, montaż i budowa 
oraz uruchomienie instalacji do zbierania wód opado-
wych, gromadzenia deszczówki w zbiornikach i tzw. 
„oczkach wodnych”, retencjonowania w gruncie i na 
dachach i wykorzystywania zebranej wody z pomocą                                                                                                  
pomp, przewodów, filtrów, zraszaczy oraz innych 
urządzeń.

Więcej informacji znajduje się na stronie internetowej:
www.wfosigw.zgora.pl/program-moja-woda.

Źródło: Minister Klimatu i Środowiska

Już wkrótce wchodzi uchwała antysmogowa
Od dnia 1.01.2027 roku obowiązywać będzie ograniczenie w zakresie eksploatacji instalacji, 
w których następuje spalanie paliw stałych.

KOSTRZYN NAD ODRĄ

Burmistrz Miasta Kostrzyn nad Odrą przypomina, iż na 
mocy uchwały nr XLVI/732/18 Sejmiku Województwa                                                                                                
Lubuskiego z dnia 18 czerwca 2018 roku w sprawie 
wprowadzenia na obszarze województwa lubuskiego, 
z wyłączeniem miasta Zielona Góra oraz miasta Gorzów 
Wlkp., ograniczeń w zakresie eksploatacji instalacji,                                                                                                               
w których następuje spalanie paliw (Lubus z 2018 r., poz. 
1510) od 1 stycznia 2027 roku na terenie województwa 
lubuskiego, z wyłączeniem miasta Zielona Góra i miasta                    
Gorzów Wlkp. wprowadzone zostają ograniczenia                                                                                                                        
w eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie 
paliw stałych.

Kalendarz roku szkolnego
KOSTRZYN NAD ODRĄ

W roku szkolnym 2023/2024 do szkół podstawo-
wych będzie uczęszczało 1.731 uczniów do 83                              
oddziałów (w tym 13 oddziałów integracyjnych oraz 
3 oddziały specjalne ) oraz 60 uczniów do 3 oddzia-
łów przedszkolnych w szkołach podstawowych. 
Do 4 przedszkoli miejskich będzie uczęszczało                                                                                                   
406 dzieci. 
Poniżej przedstawiamy kalendarz roku szkolnego:
4 września  Rozpoczęcie roku szkolnego 2023/2024
23-31 grudnia Zimowa przerwa świąteczna
12-25 lutego Ferie zimowe w woj. lubuskim
28 marca-2 kwietnia Wiosenna przerwa świąteczna
21 czerwca Zakończenie zajęć
  dydaktyczno-wychowawczych
22 czerwca- 31 sierpnia Wakacje

Kupię 
ciągnik URSUS ZETOR MTZ 

lub inne, może być do remontu

tel. 782655123/ 669653515

Kupię 
przyczepę leśną samozaładowczą (Palms farma lub inne), 

ładowarkę teleskopową i rozsiewacz wapna RCW. Może być do remontu

tel. 782655123/ 669653515

DROBNE ZA DROBNE - ZAMÓWIENIA OGŁOSZENIA W NASZEJ GAZECIE tel. 601 772 559
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Wejdź na nasz kalkulator 
ilości betonu i zamów 

WYBIERZ NAJLEPSZY
BETON NA DOM

WYTWÓRNIA BETONU 
TOWAROWEGO CEMEX

więcej informacji znajdziesz na
BetonNaDom.pl

ul. Sportowa 6A

66-470 Kostrzyn nad Odrą

tel.: 607 289 846

ul. Transportowa 2

69-100 Słubice

tel.: 95 788 11 20

Potwierdzona 
jakość

Terminowe 
dostawy

Doradztwo 
techniczne

Bogata
oferta

Doposażenie ZUOK w Długoszynie
CELOWY ZWIĄZEK GMIN CZG-12

Zarząd Celowego Związku Gmin CZG-12 
w dniu 15 czerwca br. podpisał umowę z  firmą                                                                                                                         
WENDE Recyclingtech s.c. z Kościerzyc                                                                                             
na zakup i dostarczenie prasy hydraulicznej    
do Zakładu Unieszkodliwiania Odpadów 
Komunalnych w Długoszynie.

Wartość urządzenia to ok. 2,5 mln zł brutto.                  
Zakup realizowany jest ze środków własnych                                                                                                                               
Celowego Związku Gmin CZG-12. Maszyna jest 
niezbędna w celu przygotowania surowców wtór-
nych do recyklingu, głównie butelek PET,  folii, 
makulatury, opakowań wielomateriałowych po 
płynnej żywności. 
Dostawa prasy belującej wraz z przenośnikami 
planowana jest na III kwartał 2023 roku.

Informacja o możliwości składania wniosków budżetowych
Burmistrz Miasta Kostrzyn nad Odrą informuje, że począwszy od dnia  1 września 2023 roku  rozpoczęły się prace związane z przygo-
towaniem projektu budżetu Miasta Kostrzyn nad Odrą na rok 2024.

KOSTRZYN NAD ODRĄ

Wnioski można składać osobiście w Urzędzie Miasta w Biurze Obsługi Klienta 
w godzinach pracy urzędu, bądź przesyłać pocztą mailową na adres: 
kancelaria@kostrzyn.um.gov.pl w terminie do 30 września br.

Wzór wniosku w weersji edytowalnej oraz dodatkowe informacje znajdą 
Państwo na stronie internetowej Urzędu Miasta w Kostrzynie nad Odrą pod 
adresem http://www.kostrzyn.pl/
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Zbieraj surowce wtórne:
CELOWY ZWIĄZEK GMIN CZG-12

Celowy Związek Gmin CZG-12 ogłasza kolejną 
edycję akcji „Zielona Szkoła, Zielone Przedszkole” 
a na uczestników czekają nagrody! 

Chroń środowisko i zdobywaj nagrody!

CO ZBIERAMY?
W ramach akcji zbieranych jest siedem asortymentów (surowców 
wtórnych): 
• makulatura,
• butelki plastikowe PET,
• kartoniki wielomateriałowe po płynnej żywności,
• baterie,
• puszki aluminiowe, 
• płyty CD/DVD,
• zużyte telefony. 

KTO MOŻE ZOSTAĆ UCZESTNIKIEM KONKURSU?
W akcji mogą wziąć udział placówki oświatowe publiczne oraz                                 
niepubliczne, a także inne placówki o charakterze opiekuńczo-                                                                                                             
-wychowawczym z terenu gmin członkowskich Związku Gmin 
CZG-12. Dla  laureatów akcji czekają atrakcyjne nagrody, których 
łączna pula to prawie 17 tys. złotych!

Regulamin akcji wraz z formularzem zgłoszeniowym można                                                                                                                                            
pobrać ze strony internetowej Celowego Związku Gmin 
CZG-12: www.czg12.pl

CHROŃMY RAZEM ŚRODOWISKO!
Oprócz zbiórki surowców CZG-12 zachęca do włączania się  
w działania na rzecz środowiska. Najbliższe już niebawem. W trzeci 
weekend września odbywa się już 30 edycja akcji Sprzątanie Świata. 
Tegoroczne hasło to: Sprzątanie świata łączy ludzi. 
Wszelkie akcje związane ze sprzątaniem świata można zarejestrować                                                                                                                                   
na stronie internetowej: www.sprzatanieswiata.pl

Idzie jesień - nie pal odpadów!
CELOWY ZWIĄZEK GMIN CZG-12

Celowy Związek Gmin CZG-12 od września br.                      
realizuje projekt pn. „Niska emisja - palący problem. 
Działania edukacyjne na terenie Celowego Związku 
Gmin CZG-12 na rzecz ochrony powietrza.”

W ramach działań edukacyjnych zostaną przygotowane broszury 
dla dzieci i mieszkańców, plakaty i konkurs dla placówek oświatowych                                                                                                                                   
(szkoły podstawowe). 
Zadanie ma na celu edukację dzieci i  mieszkańców w zakresie                 
prawidłowej gospodarki odpadami, uświadomienia zagrożeń jakie 
powoduje spalanie odpadów w piecach domowych i uwrażliwienie 
na problem zanieczyszczenia powietrza.
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- Kończy się kadencja Sejmu. Czym ta 
kadencja różniła się od poprzedniej?
- To była jedna z najtrudniejszych kaden-
cji naszego parlamentu. Z jednej strony 
2020 rok i pandemia następnie wojna 
na Ukrainie i bezustanny atak opozycji 
oraz Brukseli. Tak nie było w poprzedniej 
kadencji. Do tego dołączyła się moja oso-
bista tragedia, czyli śmierć żony w czasie 
pandemii.

- Nie było łatwo…
- Nie powiem, że nie, ale wiara pozwoliła 
mi przejść przez najtrudniejsze chwile w 
moim życiu. 

-W opinii samorządowców oraz nawet 
opozycyjnych polityków stawia się Pana 
z wzór osoby, która nie patrząc na poli-
tyczne barwy pomaga w rozwiązywaniu 
trudnych spraw.
- Nie patrzę na barwy, ale na ile je-
steśmy w stanie pomóc w rozwiązaniu 
problemów, które pomogą mieszkańcom 
regionu. Poza tym uważam, że rozwój 
województwa jest sprawą nadrzędną. 
Musimy tworzyć lepsze warunki do życia, 
pracy czy bezpieczeństwa. Jeżeli uda mi 
się pomóc w załatwianiu środków np. na 
remont wiaduktu przy ulicy Zjednoczenia 
w Zielonej Górze, kto na tym skorzysta? 
My wszyscy. Dzięki mojej współpracy z 
premierem Mateuszem Morawieckim 
udało się pozyskać środki i wyremonto-
wać most w Cigacicach.  Tym mostem 
jeżdżą wszyscy. Ktoś sprawdza czy ten 
jest z PiS czy PO ? To nie tak ma być.

- Dzięki Panu udało się pozyskać i wyre-
montować autostradę A-14 na południu 
województwa…
- Za chwilę będzie oddana do użytku 
a dzięki niej powstała w rejonie Iłowy 
Żagańskiej wielka strefa gospodarcza. 
Są nowe miejsca pracy i gwarantowany 
rozwój dla tego regionu. Dzięki współpra-
cy z wojskiem powstanie w Żaganiu już 
niedługo fi lia Akademii Wojsk Lądowych. 
Tam będą się szkolić przyszli obrońcy 
Rzeczpospolitej. Udało mi się doprowa-
dzić do przekształcenia lotniska w Babi-
moście, które zostało przejęte od Urzędu 
Marszałkowskiego przez Wojsko Polskie. 

- Ten aspekt bezpieczeństwa jest nie-
zmiernie ważny
- Dlatego też modernizujemy sieć dróg i 
powstają nowe, jak przyszła obwodnica 
Zielonej Góry. To Wojsko zapłaci za drogę 
od mostu w Pomorsku do kolejnego zjaz-
du na S-3 w rejonie Sulechowa. Szykuje 
się też kolejny odcinek obwodnicy Żaga-

nia. Dalej ważne jest, aby powstał nowy 
ciąg drogi z przyszłej obwodnicy Zielonej 
Góry w stronę Żar i Żagania.

- Widać Pana rękę w dużej ilości roz-
wiązań komunikacyjnych i nie tylko na 
terenie regionu.
- Obwodnica południowa Zielonej Góry, 
która została otwarta w tym roku. Wspar-
cie przy zakupie elektrycznych autobu-
sów czy pomoc w realizacji kapitalnego 
projektu w postaci kolei śródmiejskiej dla 
aglomeracji zielonogórskiej, która obej-
mie Nową Sól, Zieloną Górę, Sulechów, 
Nowogród Bobrzański a przy okazji uła-
twi komunikację mieszkańcom. Poza tym 
chciałem przypomnieć o moich odrzań-
skich projektach, które doczekały się re-
alizacji, jak podniesienie mostu w Krośnie 
Odrzańskim, czy niedługo rozpoczynają-
cą się budowę mostu w Pomorsku. 

- Co z mostem w Połęcku ? 
- Jest na liście, ale wymaga większego 
zaangażowania samorządu woje-
wództwa. Tam jest pomysł tego 
rodzaju, aby stworzyć drogę 
rokadową wzdłuż granicy 
z Niemcami. Stworzy ona 
możliwości rozwoju dla gmin 
przygranicznych, które zo-
stały zostawione same so-
bie. Do rozwoju potrzebują 
infrastruktury np. drogo-
wej, której aktualnie nie 
mają. Samorządowcy 
z małych gmin chwalą 
sobie Polski Ład, bo 
dzięki dofi nasowaniu 
95 procent z budżetu 
Państwa do inwestycji 
stać ich na inwestycje 
o których wcześniej 
mogli pomarzyć. 
Nie da się w krót-
kim czasie odrobić 
zapóźnień. Nadmie-
nię, że środki unijne 
wymagają większego 
wkładu własnego.

- Co sprawiło satysfakcję ?
- Kończy się sprawa zjazdu z 
autostrady A-2 w rejonie Gro-
nowa koło Łagowa. Po wielu 
spotkaniach i nawet odtajnieniu 
fragmentu umowy koncesyj-
nej Autostrady Wielkopolskiej 
sądzę, że najbliższym czasie 
rozpoczną się procedury 
administracyjne związane 
z projektem oraz budową 

zjazdu. Przy okazji w miejscowości Stok 
powstanie duże centrum logistyczne, ale 
nie chcę zdradzać szczegółów. 

- Na zakończenie naszej rozmowy dal-
sze plany
- Praca na rzecz miesz-
kańców oraz rozwoju 
naszego pięknego 
kraju, jakim jest 
Polska.

-Dziękuję za 
rozmowę.  

Działać dla Polski i Polaków
 

Rozmowa z posłem JERZYM MATERNĄ

Bezpieczna przyszłość Polaków
Lista

Poz. 3
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Twoja rek lama na naszych łamach

Adam.Piotrowski2@gmail.com  tel. 511 225 133  www.przekrojlokalny.pl

ZAREKLAMUJ SIĘ U NAS
- w największym bezpłatnym miesięczniku w regionie.

dotrze do 
tysięcy po-
tencjalnych 
klientów.

Sam Dong Europe świętuje 5-lecie!
2 września na terenie naszej Firmy odbył się Rodzinny Piknik Jubileuszowy z okazji 5 - lecia rozpoczęcia regularnej produkcji 
uzwojeń transformatorowych Firmy Sam Dong w Europie.

KOSTRZYN NAD ODRĄ

W ostatni weekend wakacji święto-
waliśmy 5-lecie Firmy w Europie.                                                 
W fantastycznej oprawie wypełnionej 
atrakcjami dla dzieci, konkursami dla 
pracowników i ich rodzin towarzyszył 
wszystkim świetny nastrój i wyśmienite                                                                                              
jedzenie zapewnione przez Giso Produkcja                                                                                         
Wydarzeń.
Punktem kulminacyjnym Pikniku były: 
• rozstrzygniecie Konkursu z wiedzy 

o firmie Sam Dong, 
• Gala Pozytywnych Nagród Sam 

Dong Europe, 
• Drużynowe Igrzyska Sam Dong Europe, 
• Premiera Jubileuszowego Filmu 

o Firmie i Pracownikach, 
• Zwiedzanie Fabryki, 
• Jubileuszowe Posadzenie drzewa 

klonu na 5-lecie fabryki.

Na pikniku bawiło się łącznie 190 osób: 
Pracowników, Rodzin i Gości, których nie 
opuszały wyśmienite nastroje. Serdecznie 
dziękujemy za te wspólne 5 lat i dziękujemy                                                                                          
za fantastycznie spędzony czas na Rodzin-
nym Pikniku Jubileuszowym.

Obszerniejsza relacja z Wydarzenia na 
naszej Stronie Facebook Sam Dong Europe

O Sam Dong Europe
Nasza fabryka w Europe jest najmłodszym                        
podmiotem biznesowym w grupie                                                                       
Sam Dong. Tym niemniej już teraz                                                                                   
należymy do najbardziej rozpoznawalnych                                                                                                
i pożądanych dostawców na Starym             
Kontynencie. Dynamiczna rewolucja na 
rynku energetycznym w Europie wymaga 

od nas ciągłego rozwoju i zaangażowania 
na tym rynku.
Jesteśmy organizacją, która aktywnie              
bierze udział w redukcji śladu węglowego 
biorąc udział w światowej transformacji 
energetycznej. Każdego dnia zmieniamy 
się na lepsze, by jeszcze bardziej sprostać 
wymaganiom Klienta. Rynek transforma-
torów to jeden z najbardziej dynamicznie 
rozwijających się sektorów gospodarki. 
Rozwój naszych produktów oparty jest 
o potrzeby tegoż rynku i dynamicznych 
zmian które dzieją się na naszych oczach  
(zastosowanie energii ze źródeł odnawial-
nych, masowa produkcja aut elektrycz-
nych, ochrona klimatu).  
W branży elementów indukcyjnych liczy 
się najwyższa jakość uzwojeń, zaufanie                                                                                         

pomiędzy partnerami, solidność i etyka                                                                                  
biznesu. Należymy do szeroko pojętej 
społeczności transformatorowej, w której 
standardy produkcji oraz współpracy od 
lat pozostają na najwyższym poziomie. 
Sam Dong Europe to początek łańcucha 
logistyczno - produkcyjnego światowej 
renomy dostawców transformatorów    
i generatorów. To u nas rozpoczyna się ja-
kość, która tworzy przyszłość tej branży. 
Nasze działania zostały zauważone przez 
EcoVadis, która na podstawie zgromadzo-
nych danych i ocen analityków przyznała                                               
nam Brązowy Medal, co plasuje nas w gro-
nie 50% najlepszych firm w rankingu                                                                             
EcoVadis. W 2022 roku otrzymaliśmy          
tytuł Laureata Konkursu Dobra Firma 
w kategorii Pracodawca.
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Burmistrz Lubniewic, starosta Sulęciński, Senator RP?
ROZMOWY PRZEKROJU

Tomasz Jaskuła, ur. W 1978r. w Sulęcinie. Syn nauczycielki  i wieloletniego pracownika URSUS. Absolwent                   
Uniwersytetu Zielonogórskiego, informatyk. Ukończył podyplomowe studia menadżerskie MBA na Wyższej 
Szkole Biznesu we Wrocławiu. Rozmawia w dwóch językach: niemieckim i angielskim. Od 18 lat mąż Walentyny  
i ojciec trójki dzieci. Ponad 5 lat pracował w międzynarodowej korporacji hmp Heidenhain. Były burmistrz              
Lubniewic, wykładowca na Uniwersytecie Adama Mickiewicza w Poznaniu, obecnie starosta sulęciński.
Dodać należy kandydat do Senatu RP z listy Bezpartyjnych Samorządowców…
Tomasz Jaskóła: Dokładnie tak.

Na pewno bezpartyjny?
Tomasz Jaskuła (TJ): Od 2010 roku nie związałem             
się z żadną partią polityczną, choć propozycji 
było kilka. Z perspektywy czasu patrząc to bardzo              
dobra decyzja, gdyż kierowałem się nie interesem 
partii, a interesem Mieszkańców. To oni trzykrotnie                                                                                                                 
obdarzali mnie zaufaniem i przed nimi, a nie 
przed partią polityczną rozliczałem się ze swojej 
pracy. 

Czyli współpracuje Pan z partią rządzącą? 
TJ: Proszę wskazać jednego burmistrza, wójta, czy 
prezydenta miast w naszym województwie, który                                   
nie współpracuje, nie sięga po rządowe środki, 
które płyną do naszych samorządów. Moi najstarsi                                                                                                
doświadczeniem koledzy samorządowcy nie                
pamiętaj, żeby samorząd inwestycyjnie był tak 
mocno wspierany. W ciągu 13 lat swojej pracy,                                                                                  
gdy sięgałem po wsparcie z Urzędu Marszał-
kowskiego, czy byłem wspierany przez posła PO,                         
druga strona traktowała mnie jak człowieka Plat-
formy. Obecnie, jak wszyscy włodarze, sięgamy po 
rządowe środki, jestem na siłę wiązany z obecną 
władzą. Czas skończyć z tymi niedorzecznościami 
i zamiast urządzać ideologiczne wycieczki, wziąć 
się za rozwiązywanie rzeczywistych problemów 
Polaków, z którymi każdego dnia się stykam.

Pan będzie coś w Senacie reformował?
TJ: Tu na dole mierzymy się z rzeczywistymi             
bolączkami naszych Mieszkańców, np. brakiem 

połączeń autobusowych w małych gminach, czy 
nadal dziurawymi drogami. Praktycznie zawsze, 
czy to w Lubniewicach, czy obecnie w Sulęcinie, 
wtedy kiedy należało i należy podejmować decyzje                                                                                                
dobre dla społeczeństwa, nie liczą się poglądy po-
lityczne, a cel. Nigdy nie miałem żadnego pro-
blemu, by w sprawach ważnych społecznie kon-
solidować radnych, choć mają różne poglądy 
polityczne.
Senat to miejsce gdzie głos niezależnego działacza                                                                                               
może być słyszany. Senat nie do końca utonął 
w  jazgocie partyjnych wojen. Rozumiem, że 
obie strony mają ważkie powody, jednak na tym 
wszystkim traci Polska. W Senacie da się jeszcze 
powalczyć o interes nas wszystkich, Polaków i to 
zamierzam robić.

Pana konkurent, bo nadmienię, że do Senatu 
z naszego okręgu startujecie Panowie tylko 
we dwóch, jest rozpoznawalny, a Pan?
TJ: Skupiam się na pracy w miejscu, w którym                                                         
jestem i nie zakładałem tego, że kiedyś będę kan-
dydował w wyborach parlamentarnych. Myślę                                                                                          
jednak, że spora część wyborców odwiedzała Lub-
niewice, w których pracowałem. Wspólnie z mo-
imi współpracownikami stworzyliśmy Święto 
Sandacza, Festiwal Michaliny Wisłockiej, a przede 
wszystkim miejsce, do którego bardzo chętnie 
przyjeżdżali celebryci. To w Lubniewicach Cleo 
nakręciła cztery teledyski, to Maryla Rodowicz                                                                                                       
zaśpiewała Pełnie, w końcu i Magdalena Boczarska,                                                                                                        
i Piotr Adamczyk zagrali w znakomitym filmie 
„Sztuka kochania. Historia Michaliny Wisłockiej”. 
Lubniewice są swego rodzaju polskim Hollywood. 

Sam chętnie bywałem i nadal bywam. 
I ostanie pytanie. Dlaczego wyborcy mają 
wybrać właśnie Pana?
TJ: Bo tak jak 98% Polaków byłem i nadal jestem 
bezpartyjny. Jestem zainteresowany dialogiem, 
a nie hejtem i wojenkami, które nas dzielą na dwa 
coraz bardziej wrogo do siebie nastawione obozy. 
Ponadto mój wiek pozwala mi sprawnie podążać 
za dynamicznie zmieniającą się rzeczywistością, 
co i w polityce ma ogromne znaczenie. 

Dziękuję Panu za romowę.

24 sierpnia - Tomasz Jaskuła (z lewej) odbiera z rąk  
Wojewody Lubuskiego Władysława Dajczaka (z prawej) 
decyzję o pieniądzach na zakup 2 nowych ambulansów.

FOT. Lubuski Urząd Wojewódzki
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Zachodnio-
pomorskie

WielkopolskieLubuskie

1

2

Polska Strefa Inwestycji to instrument 
wspierający realizację nowych inwestycji, 
dzięki któremu możesz uzyskać zwolnienie 
z podatku dochodowego. Możesz z niego 
skorzystać na terenie całej Polski, niezależnie 
od wielkości firmy. Wsparcie przyznawane 
jest firmom z sektora przemysłu oraz usług. 
Inwestycja może być realizowana zarówno  
na prywatnym jak i publicznym gruncie.

Kostrzyńsko-Słubicka Specjalna  
Strefa Ekonomiczna  
udziela wsparcia dla inwestycji  
na terenie 3 województw:
Lubuskiego
Zachodniopomorskiego
Wielkopolskiego

NOWE INWESTYCJE

Inwestycje, które mogą uzyskać wsparcie to:

Utworzenie nowego zakładu

Nabycie aktywów  należących do  
zakładu, który został zamknięty lub zostałby 
zamknięty, gdyby zakup nie nastąpił.

Zasadnicza zmiana  procesu produkcyjnego 
istniejącego zakładu

Wprowadzenie produktów dotąd 
niewytwarzanych przez zakład

Zwiększenie zdolności produkcyjnej  
istniejącego zakładu

Wsparcie na realizację nowej inwestycji  
jest udzielane w formie zwolnienia  
z podatku dochodowego na 10, 12 lub 15 lat.                                                         

ZWOLNIENIE Z PODATKU  
DOCHODOWEGO

JAK UZYSKAĆ ZWOLNIENIE  
PODATKOWE OD K-S SSE?

Intensywność pomocy publicznej zależy od lokalizacji  
i wielkości przedsiębiorstwa:

Wielkość przedsiębiorstwa Intensywność 
pomocy

DUŻY PRZEDSIĘBIORCA 20-40%

ŚREDNI PRZEDSIĘBIORCA 30-50%

MIKRO I MAŁY  
PRZEDSIĘBIORCA 40-60%

Nakłady inwestycyjne – wydatki poniesione w związku  
z nową inwestycją np. środki trwałe, najem/dzierżawa, 
leasing finansowy lub dwuletnie koszty pracy.

O wsparcie należy aplikować przed rozpoczęciem 
inwetycji. Wydatki kwalifikowane mogą być poniesione 
dopiero po uzyskaniu decyzji o wsparciu.

ABY UZYSKAĆ DECYZJĘ O WSPARCIU 
NALEŻY SPEŁNIĆ KRYTERIA:

13 kryteriów, spośród których inwestor 
wybiera odpowiednie dla siebie:
lubuskie, zachodniopomorskie - 5 kryteriów; 
wielkopolskie - 6 kryteriów.

JAKOŚCIOWE

ILOŚCIOWE
Minimalne wymagane nakłady inwestycyjne 
umożliwiające uzyskanie wsparcia zależą od 
lokalizacji i wielkości przedsiębiorstwa:
5 - 100 mln zł - duża firma
0,5 - 10 mln zł - średnia firma
0,25 - 5 mln zł - mała firma
0,1 - 2 mln zł - mikro firma
0,25 - 5 mln zł - sektor BPO
Zadeklarowane kryteria ilościowe czyli 
kwalifikowane wydatki inwestycyjne muszą zostać 
poniesione, aby móc korzytać ze zwolnienia.

Planowanie nowej inwestycji

Złożenie wniosku do strefy

Wydanie decyzji  
o wsparciu w ciągu 30 dni

Poniesienie nakładów 
inwestycyjnych

Korzystanie ze zwolnienia z podatku 
dochodowego w okresie ważności decyzji

Wielkość pomocy publicznej w postaci zwolnienia 
z podatku dochodowego oblicza się na podstawie 
wysokości zadeklarowanych wydatków inwestycyjnych na 
realizację nowego projektu lub dwuletnich kosztów pracy.

Przykład:
Mały przedsiębiorca, województwo lubuskie

Intensywność wsparcia: 60%

Nakłady inwestycyjne – 4 000 000 zł

Wysokość zwolnienia z podatku dochodowego  
– 2 400 000 zł

Przedsiębiorca ma zatem 12 lat aby do wysokości  
2 400 000 zł nie płacić podatku dochodowego.
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Marian Romaszko - Kostrzynianin w służbie Polsce
W 43. ROCZNICĘ POROZUMIEŃ SIERPNIOWYCH

Polecamy naszym czytelnikom rozmowę z Panem Marianem Romaszko ( ur. 10.07.1939 r.), który w tym roku obchodzi jubileusz 65-lecia 
pobytu w Kostrzynie nad Odrą. Pan Marian jest dziś emerytem, który w jednym zakładzie pracy przepracował 40 lat (od 1964 - 2004 

roku), a było to Przedsiębiorstwo Spedycji Międzynarodowej C.Hartwig w Katowicach Oddział Terenowy Kostrzyn. Działacz 
NSZZ „Solidarność”, który w latach 1980-1989 roku był głównym ośrodkiem opozycji przeciw rządowi PRL i komunizmowi. 
Radny Rady Miejskiej w Kostrzynie  w latach 1990-1994. Członek partii Prawo i Sprawiedliwość od 2008 roku. Od 2014 roku, 
skarbnik kostrzyńskiego koła PiS. Podczas wyborów samorządowych w mieście aż czterokrotnie był przewodniczącym 
Miejskiej Komisji Wyborczej, reprezentując PiS.

Zamieszkał Pan w Kostrzynie nad Odrą wiosną 1958 roku. 
Jak to się stało, że w czasach kiedy miasto dopiero podnosiło 
się z powojennych gruzów, Pan znalazł się w Kostrzynie? 
Marian Romaszko: Urodziłem się około dwa miesiące przed                           
napaścią hitlerowskich Niemiec  (01.09.1939 r.) i Związku                                                                                                                               
Sowieckiego (17.09.1939 r.) na Polskę. Byłem szóstym dziec-
kiem Wandy oraz Józefa Romaszko, mieszkających we wsi                
Wołkowo, powiat Dzisna, województwo Wileńskie (dzisiejsza 
Białoruś). Do granicy Polski  na rzece Dźwina Zachodnia, ze 
Związkiem Sowieckim w linii prostej było około 7 km. Pod 
okupacją sowiecką byliśmy tu do 1941 roku, kiedy Niemcy    
napadli na Związek Sowiecki.  Mój ojciec był gospodarzem na 
12 hektarowym gospodarstwie, którego nie opuścił po zmianie 
granic, bo było mu szkoda tej żyznej ziemi i pracy, którą włożył 
w gospodarstwo. Jednak, jako Polak i patriota zdecydował, że 
opuściliśmy obcy nam kraj - Związek Sowiecki i podczas drugiej 
repatriacji, po latach starań, wiosną 1958 roku przyjechaliśmy 
do Polski i zamieszkaliśmy w Drzewicach. Miasto rzeczywiście 
było w ruinie, ale dzięki kolejarzom, celnikom no i „Celulozie” 
bardzo powoli podnosiło się z gruzów. Miałem wówczas 19 
lat według dokumentów,  w Polsce ukończyłem szkołę śred-
nią, a było to Liceum Ogólnokształcące w Dębnie, w którym 
w 1960 roku zdałem maturę. Rozpocząłem studia na Politech-
nice Szczecińskiej, które jednak przerwałem i zostałem powo-
łany do przymusowej służby wojskowej w komunistycznym 
wojsku. Były to dwa lata poza Kostrzynem, później już  nigdy                        
nie opuściłem miasta na dłużej. W 1964 roku rozpocząłem                                                                                                                       
pracę w Przedsiębiorstwie Spedycji Międzynarodowej                
C.Hartwig w Katowicach Oddział Terenowy Kostrzyn,                           
w którym pracowałem aż do emerytury w 2004 roku. 2 sierpnia                                                                                                                      
1969 roku zawarłem sakramentalny związek małżeński                                     
z Heleną Gaczyńską, w którym trwam do dziś. 

Proszę przypomnieć naszym młodszym czytelnikom 
czasy gdy powstawała „Solidarność” ? 
Marian Romaszko: Niezależny Samorządny Związek Zawo-
dowy „Solidarność” powstał w 1980 roku dla obrony praw 
pracowniczych i do 1989 roku był to główny ośrodek opozycji                                                                                                                                
przeciw rządowi PRL (Polskiej Rzeczpospolitej Ludowej)                     
i komunizmowi. W 1980 roku było to coś najlepszego, co przy-
darzyło się  Polsce i pozwoliło na obalenie 4 czerwca 1989 roku 
znienawidzonego komunizmu. Oboje z żoną należeliśmy do 
związku (ja w C.Hartwig), żona w Technikum Chemicznym, 
gdzie pracowała jako nauczycielka języka rosyjskiego. Bardzo 
przeżywaliśmy zbrodnie i bezprawie wprowadzonego 13 grudnia                                                                                                                                       
1981 roku stanu wojennego w Polsce. Gdy w 1982 roku                         
w Kostrzyńskich Zakładach Papierniczych, zwanych przez 
mieszkańców „Celulozą”, powstała działalność antykomuni-
styczna, mój sąsiad zaproponował mi czynny udział w dzia-
łalności konspiracyjnej. Otrzymałem walizkową maszynę                      
do  pisania i kalki matrycowe. Najpierw przepisywałem na 
niej artykuły i informacje do gazetki „Solidarność Kostrzyń-
ska”,  a z biegiem czasu z krótkich notatek, otrzymywanych od                                                                                                                     
sąsiada, tworzyłem informacje i artykuły, drukowane na                  
powielaczu spirytusowym. 
Trwało to do 1985 roku, aż bezpieka  SB ( Służba Bezpieczeń-
stwa, czyli tajna policja polityczna PRL w latach 1956-1990) 

na skutek gadulstwa działaczy „ Solidarności” wpadła na 
trop organizacji i ją „rozbiła”. Do mnie bezpieka nie dotarła,                          
ponieważ sąsiad nie zdradził mojego udziału. 

Po negocjacji władz PRL z opozycją i kościołem
powstał 6-lutego 1989 roku tzw. „Okrągły stół” 
i odbyły się pierwsze częściowo wolne wybory.
Jak wspomina Pan ten czas?
Marian Romaszko: Trzeba przypomnieć, zwłaszcza młodemu 
pokoleniu, że zanim władza komunistyczna przystąpiła do ne-
gocjacji, był nieludzki okres represji, internowania działaczy 
antykomunistycznych, wsadzania ich do więzień, strajków, 
rujnowania Polski przez władzę - nieudolnie i wbrew woli 
narodu pełnioną przez Polską Zjednoczoną Partię Robotni-
czą pod dyktando Związku Sowieckiego, której spadkobiercą 
są dzisiejsze partie  lewackie . 6 lutego 1989 roku rozpoczę-
ły się obrady „Okrągłego stołu”, które trwały cztery miesiące 
i doprowadziły do upadku władzy komunistycznej w Polsce. 
4 czerwca 1989 roku  odbyły się pierwsze, po ponad 40-latach 
okrutnej niewoli komunistycznej, częściowo wolne wybory 
parlamentarne, które przyniosły zwycięstwo „Solidarności”. 
Premierem pierwszego niekomunistycznego rządu został            
Tadeusz Mazowiecki. W tych pierwszych wyborach uczest-
niczyłem czynnie i razem z innym działaczem „Solidarności”               
Edwardem Sitarzem prowadziliśmy kampanię wyborczą do 
Sejmu Kontraktowego na terenie gminy Górzyca i Słońsk,  
rozwożąc materiały i organizując przedwyborcze spotkania 
kandydatów do Sejmu i Senatu.  
Po zwycięstwie w wyborach parlamentarnych przyszedł czas 
na tworzenie samorządu. Pierwsze demokratyczne wybo-
ry do samorządów lokalnych odbyły się 27 maja 1990 roku.  
W naszym mieście Komitet Obywatelski odniósł zdecydowane                                                                                                               
zwycięstwo i wprowadził do Rady Miejskiej aż 21 radnych. 

Jak z perspektywy lat ocenia Pan pierwszy,
demokratycznie wybrany samorząd w Kostrzynie?
Marian Romaszko: Kiedy w Kostrzynie zaczęto budować zręby                                                                                                                             
samorządu terytorialnego wystartowałem w pierwszych              
demokratycznych wyborach do Rady Miejskiej. Zostałem 
wybrany na radnego miejskiego w 24.osobowej wówczas                     
Radzie Miejskiej. Nie był to łatwy czas. Budowaliśmy przecież 
w Polsce nowy demokratyczny ustrój, a więc wszyscy uczyliśmy                                                                                                                          
się od nowa prawa, ustaw i przepisów. Podobnie jak Polska po 
okresie rządów komunistycznych była w ruinie, tak i w mieście                                                               
zastaliśmy pustą kasę, bałagan w każdej dziedzinie - od gospo-
darki mieszkaniowej, wodno-kanalizacyjnej do gospodarki 
gruntami. Budowaliśmy wszystko od nowa, bo wtedy właśnie 
w latach 1990-1994 powstawała Polska lokalna. Pracowali-
śmy ciężko, nasze sesje trwały po 10-12 godzin. W trakcie tej                                                                             
kadencji 3 razy „wymienialiśmy” burmistrza, aż trafiliśmy na 
najlepszego - Grzegorza Tomczaka, który urząd burmistrza 
pełnił także w latach 1998-2002. W pierwszej kadencji bur-
mistrz nie podejmował jednoosobowo decyzji, jak niestety ma 
to miejsce obecnie. Miał do pomocy Zarząd Miasta, który pra-
cował właściwie prawie codziennie. 
Ta intensywna praca przynosiła nam wiele satysfakcji. Miasto 
zmieniało się każdego dnia, bo miało wreszcie prawdziwego 
gospodarza. Dziś mogę powiedzieć, że to właśnie my  wyzna-
czyliśmy kierunek rozwoju miasto na kolejne lata.  Myślę, że 
w naszej kadencji Kostrzyn właściwie narodził się powtórnie. 
Stał się miastem o międzynarodowym charakterze, bo prze-
cież  30 maja 1992r. otwarto u nas pierwsze osobowe między-
narodowe graniczne przejście kolejowe, a 21 listopada 1992 
roku - przejście drogowe. Niewątpliwie, kadencja Rady Miej-
skiej lat 1990-1994 otworzyła okno naszego miasta na zachód, 
zanim jeszcze Polska weszła do Unii Europejskiej. Nie bez                                                                                      
znaczenia było też rozpoczęcie współpracy międzynarodowej. 
Już w listopadzie 1990 roku nawiązaliśmy pierwszą współpracę 
z Kietz, Peitz, Berlinem-Spandau, a w kwietniu 1994 roku już 
oficjalnie, podczas wielkiej uroczystości na Starym Mieście, 
podpisaliśmy umowę partnerską miast-twierdz: Kostrzyn-
-Peitz- Berlin-Spandau.  Rozpoczęliśmy też odgruzowywanie  
Starego Miasta i nadaliśmy statut Fundacji Stary Kostrzyn.

W mieście powstały lub dalej istniały:  filie ZUS, PZU, Rejo-
nowego Urzędu Pracy, Muzeum Przyrodnicze, kino „Warta”, 
basen odkryty, służby celne, działał port rzeczny, był dobry 
szpital, miasto było doskonale skomunikowane połączeniami                                               
autobusowymi i kolejowymi, od PGR Dąbroszyn przyjęliśmy 
dodatkowe grunty (ok. 50 ha). Te wszystkie czynniki oraz 
położenie geograficzne miasta były naszym atutem, dlatego                                                                                                             
podjęliśmy uchwałę i rozpoczęliśmy, na koniec kadencji, pra-
cę nad utworzeniem powiatu kostrzyńskiego wspólnie z Dęb-
nem. Szkoda, że nie zdążyliśmy zakończyć tego tematu, bo gdy 
w 1999 roku powstały powiaty,  znaleźliśmy się w powiecie                      
gorzowskim. W każdych wyborach niektórzy kandydaci na 
burmistrza mieli w swoich programach wyborczych hasło  
„utworzenie powiatu kostrzyńskiego” i mimo, że od naszego 
pomysłu minęło ponad 30 lat zadanie okazało się za trudne. 
W kadencji 1990-1994 rozpoczęły się też zmiany w gospodarce,                                                                                                                                    
a setki kostrzynian rozpoczęło własną działalność gospodarczą                                                                                                                         
- tylko w 1991 roku w Urzędzie Miasta  zarejestrowano 320 
nowych podmiotów gospodarczych. Z inicjatywy radnego 
Bolesława Kamińskiego powstaje (istniejące do dziś, chociaż                                                                                           
obecnie mocno zaniedbane) targowisko przygraniczne,                                      
gdzie wielu bezrobotnych znalazło zatrudnienie, bądź rozpo-
częło własną działalność gospodarczą.
Mógłbym wymieniać wiele jeszcze tematów, które rozwiąza-
liśmy dla miasta i mieszkańców: np. z dziedziny telefonizacji 
miasta, ochrony środowiska, gospodarki wodnej i kanalizacyj-
nej czy mieszkaniowej oraz gaz przewodowy. Przypomina mi 
się, że w 1991 roku zaproponowaliśmy mieszkańcom zagospo-
darowanie strychów na mieszkania, co spotkało się z bardzo                 
dobrym przyjęciem i ogromnym zainteresowaniem. 
Ale podsumowując powiem, że ciężką pracą w kadencji 
1990-1994 i  kolejnej, która była w części kontynuacją na-
szych planów, otworzyliśmy miasto na Europę i stworzyliśmy                         
podwaliny do rozwoju gospodarczego i społecznego. Kolejni 
burmistrzowie korzystają i korzystali z naszych osiągnięć. 

Wracając do czasów współczesnych, jak Pana zdaniem oceni Pan 
ostatnich 8 lat rządów Zjednoczonej Prawicy 
z Prawem i Sprawiedliwością na czele ?
Dobry rząd poznaje się w trudnym czasie. Myślę, że pomi-
mo trzech kryzysów: epidemicznego, energetycznego i wojny 
w  Ukrainie- rząd Zjednoczonej Prawicy zdał egzamin,  dał 
radę i maksymalnie ochronił Polaków i polską gospodarkę, 
a nawet osiągnął lepsze wyniki ekonomiczne, niż kraje, któ-
re otrzymały środki z KPO.  Opozycja nie oferuje polskiemu           
narodowi nic, bo jej cel jest wyłącznie jeden- odsunięcie PiS od 
władzy, to jest ich program i oferta dla Polaków. O takiej opo-
zycji nie ma co mówić. Przejęcie władzy przez totalną opozycję 
byłoby totalną klęską dla Polski i Polaków. Nie wierzę w to, 
że opozycja się zjednoczy i będzie w stanie stworzyć koalicję,  
ponieważ PO, PSL, Nowa Lewica czy Polska 2050 są partiami                                                                                                                  
różnych interesów, o mocno rozbudowanych strukturach          
partyjnych, różnych elektoratach, które nawzajem się nie znoszą.                                                                                                              
Już na starcie mamy koalicję pełną konfliktów zwłaszcza, 
że Tusk jest zaledwie  liderem w PO – nie jest liderem całej 
opozycji, bo tych jest wielu.  Chaos rządów takiej koalicji, 
to niezdolność do rządzenia, sprowadzenie Polski na margi-
nes i powrót bezrobocia, nędzy, krzywdy Polaków, nienor-
malność. Dlatego uważam, że mimo wszystko, mimo kam-
panii kłamstw, oszczerstw, haniebnych pomówień opozycji, 
wsparcia Niemiec,  każdy z nas ma w sobie kawałek PiS-u, bo                                                                    
Polacy chcą mieć pracę, dzieci nowoczesne szkoły, coraz 
więcej miejsc w przedszkolach i żłobkach, chcą czuć się bez-
piecznie, żyć w wolnym suwerennym kraju w zjednoczonej 
Europie, być szczęśliwym i dumnym narodem. To nas łączy. 
PiS ma wartości i idee, a Polska i Polacy, każda polska ro-
dzina są i będą zawsze na pierwszym miejscu. Serce PO jest 
niestety puste. Wierzę, że gdy pójdziemy głosować 15 paź-
dziernika będziemy myśleć samodzielnie, dokonamy najlep-
szego dla Ojczyzny i  siebie wyboru, sprawiedliwie oceniając 
rządy PiS w minionych latach i nie pozwolimy sobie odebrać                                                                                                             
niepodległości  Polski, nie uwierzymy kłamstwom Tuska.

Pan Marian Romaszko (z lewej) wręcza nominację
Radnej Miasta Kostrzyn nad Odrą
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Tomasz RAFALSKI: ostatni na liście, nasz przedstawiciel w Sejmie?
Rozmowa z Tomaszem Rafalskim, radnym Gorzowa.
Jak ocenia Pan wpływ Kostrzyńsko-Słubickiej 
Specjalnej Strefy Ekonomicznej 
na rozwój gospodarczy Kostrzyna nad Odrą?
Tomasz Rafalski: Niewątpliwie Strefa przyniosła naszemu              
regionowi wiele korzyści. Przede wszystkim, dzięki inwestycjom                                                                                                                          
przedsiębiorców w Strefie, udało się stworzyć wiele atrakcyj-
nych miejsc pracy. Na terenie całej Strefy powstało ponad 
30  tys. nowych miejsc  pracy, a niemalże drugie tyle etatów 
zostało zachowanych dzięki podjętym przez inwestorów decy-
zjom. Inwestorzy strefowi w samym tylko Kostrzynie nad Odrą 
ponieśli nakłady inwestycyjne przekraczające 1  mld złotych, 
tworząc przy tym ponad 2 tys. miejsc pracy. Wkład zarówno 
pracowników spółki zarządzającej Strefą, jak i przedsiębiorców 
w niej funkcjonujących jest w związku z tym nie do przece-
nienia. Kostrzyn nad Odrą jest najlepszym przykładem miasta, 
które dzięki istnieniu strefy może się dynamicznie rozwijać.  

Jakie oczekiwania mają inwestorzy wobec Kostrzyna nad 
Odrą? Co należałoby zrobić aby to miasto było jeszcze bardzie 
atrakcyjne dla przedsiębiorców?
Rozmawiając dziś z przedsiębiorcami słyszy się o głównym 
wspólnym problemie, dotykającym wszystkich przedsiębiorców.                                                                                                                                 
Dotyczy to i tych już działających w Kostrzynie nad Odrą jak 
i tych planujących swoje inwestycje. Jest to obawa związana                                                                                        
z pozyskiwaniem nowych pracowników. Wszystkie rozwijające                                                                                                         
się przedsiębiorstwa zadają sobie pytanie czy uda im się                                                                                    
znaleźć odpowiednich pracowników. Takich, którzy mają 
umiejętności techniczne, potrafią pracować w zespole i przede                                                                                               
wszystkim są z Kostrzyna nad Odrą, Gorzowa lub okolic. 
Na szczęście dużo dobrego udało się zrobić w tym tema-
cie dzięki współpracy z  Kostrzyńsko-Słubicką Specjalną                                                              
Strefą Ekonomiczną S.A., naszymi szkołami branżowymi,                         
Wydziałem Technicznym Akademii Jakuba z Paradyża i przede 
wszystkim naszymi przedsiębiorcami. Kształcenie branżowe                                                                                                                                        
zostało w znacznym stopniu dostosowane do potrzeb przed-
siębiorców. Studia dualne oferowane przez Wydział Technicz-
ny AJP cieszą się dużym uznaniem wśród studentów a firmy 
przyjmują do pracy osoby, które jeszcze są w trakcie nauki. To 
pokazuje, że  współpraca jest udana, choć zawsze ktoś może         

powiedzieć mogłoby być lepiej. Z racji bliskości Akademii 
do  Kostrzyna nad Odrą coraz większy odsetek studentów            
stanowią tam mieszkańcy tego miasta. 
Drugim niezmiernie ważnym problemem, który w chwili 
obecnej jest w znacznym stopniu rozwiązywany jest skomu-
nikowanie Kostrzyna nad Odrą ze światem. Podjęte decyzje 
o remoncie, budowie i rozbudowie nowych mostów na rzekach 
Warcie i Odrze zaskutkują w niedalekiej przyszłości szerokim 
otwarciem wrót miasta we wszystkich kierunkach. W chwili 
obecnej remonty stanowią pewna niedogodność dla mieszkań-
ców, ale już za kilkanaście miesięcy będą oni mogli sprawnie 
poruszać się zarówno po drogach i jak i po torach kolejowych. 
W ciągu następnych lat powstanie duża obwodnica miasta i 
w następnej kolejności most graniczny na Odrze. Inwestycje                                                  
infrastrukturalne połączone z inwestycjami w budowę no-
wych osiedli mieszkaniowych spowodują, że Kostrzyn jeszcze                                              
bardziej przyspieszy i stanowił będzie bardzo ważny punkt 
społeczno-gospodarczy na mapie województwa i całej Polski. 
Jestem o tym przekonany. 

A jak wygląda dostępność terenów inwestycyjnych?
Zarówno miasto, jak i strefa inwestują w infrastrukturę tech-
niczna, dzięki czemu tereny przemysłowe są lepiej przygoto-
wane do przyjęcia nowych inwestorów. To kluczowy element 
w przyciąganiu nowych firm do regionu. Dzięki inicjatywie K-S 
SSE miasto przygotowuje bardzo atrakcyjną ofertę dla kolejnych 
inwestorów w Kostrzynie nad Odrą. W naszym mieście jest 
jeszcze ponad 400 ha terenów, które wymagają zagospodaro-
wania. Powstaną na nich nie tylko nowe osiedla mieszkaniowe,                                                                                                                                 
ale również i zakłady produkcyjne. Wspólnie ze Strefą miasto 
przygotowuje kolejne hektary pod inwestycje przemysłowe. 

Czy miasto Kostrzyn nad Odrą ma realne korzyści budżetowe 
w związku z rozwojem strefy?
Dzięki rozwojowi strefy i powstawaniu nowych miejsc pracy, 
wpływy z PIT do budżetu miasta znacząco wzrosły. Liczone są 
one w wielu milionach złotych. Należ pamiętać, że wszystkie 
firmy strefowe płacą podatek dochodowy PIT od pracowni-
ków, zwolnieniem objęty jest podatek CIT. A to właśnie wpły-
wy z podatku PIT zaraz obok podatków od nieruchomości, są 

jednym z głównych źródeł zasilających budżet miasta. Ponad 
38% wszystkich wpływów podatkowych z PIT płaconych przez 
przedsiębiorców w Kostrzynie trafia bezpośrednio do budżetu 
miasta. Wśród tych przedsiębiorców znaczna część to właśnie 
przedsiębiorcy strefowi, którzy na chwilę obecną zatrudniają 
ponad 5 tys. pracowników. To dodatkowe środki, które mogą 
być przeznaczone na kolejne inwestycje, przyczyniając się 
do dalszego rozwoju Kostrzyna. Nie bez znaczenia pozostają 
również wpływy z podatku od nieruchomości. Warto było na 
początku zwolnić przedsiębiorców z konieczności płacenia tej 
daniny. Dwadzieścia lat temu ówczesne władze miasta potrak-
towały tę decyzję jako inwestycję, która dzisiaj zwraca się po 
wielokroć. Pamiętamy również, iż strefa jest bardzo ważnym 
partnerem wszystkich zespołów sportowych działających 
w Kostrzynie nad Odrą. Swoim wsparciem obejmuje również 
przedszkola, szkoły i organizacje społeczne. Gdyby nie podjęte                                                                                                                    
wcześniej decyzje o utworzeniu Kostrzyńsko-Słubickiej Spe-
cjalnej Strefy Ekonomicznej życie w Kostrzynie nad Odrą wy-
glądałoby dzisiaj zupełnie inaczej. 
Były to bardzo dobre decyzje…
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L.p. Przystanek nr Godzina odjazdu

1. Osiedle Leśne 34 8:04 13:35

2. ul. Dworcowa
/ kier. Os. Szumiłowo 22 6:09 8:08 13:39 15:00

3. ul. Orła Białego
/ DMR  - kier. Os. Szumiłowo 18 6:12 8:11 13:42 15:03

4. ul. Orła Białego
/ BANK - kier. Os. Szumiłowo 20 6:14 8:13 13:44 15:05

5. ul. Słoneczna
przez ul. Jana Pawła II 16 6:16 8:15 13:46 15:07

6. ul. Gabriela Narutowicza
/ szpital 07 6:19 8:18 13:49 15:10

7. ul. Drzewicka
/ nr 50-60 - kier. Os. Szumiłowo 14 6:21 8:20 13:51 15:13

8. ul. Mikołaja Reja
/ SP3 - kier. Osiedle Szumiłowo 06 6:25 8:24 13:55 15:17

9. ul. Nowa
/ kier. Os. Szumiłowo 08 6:28 8:27 13:58 15:19

10. ul. Kostrzyńska
/ przed ul. Wesołą 02 6:31 8:30 14:01 15:22

11. ul. Kostrzyńska
/ przed ul. Brzoskwiniową 04 6:33 8:32 14:03 15:24

12. ul. Kostrzyńska
/ przychodnia 03 6:35 8:34 14:05 15:26

13. ul. Kostrzyńska
/ przed ul. Brzozową 01 6:37 8:36 14:07 15:28

14. ul. Mikołaja Reja
/ rondo - kier. centrum 05 6:41 8:40 14:11 15:32

15. ul. Drzewicka
/ przed ul. Sadową - kier. centrum 11 6:44 8:43 14:14 15:35

16. ul. Gabriela Narutowicza
/ szpital / przez ul. Główną 10 6:47 8:46 14:17 15:38

17. ul. Drzewicka
/ nr 1-7 - kier. centrum 09 6:50 8:49 14:20 15:41

18. ul. Słoneczna
przez ul. Jana Pawła II 16 8:51

19. ul. Orła Białego
/ DMR  - kier. centrum 13 6:52 14:22 15:43

20. ul. Jana Pawła II 15 8:53

21. ul. Dworcowa
/ kier. Osiedle Warniki 17 6:55 8:55 14:25 15:46

22. Osiedle Leśne 34 6:58 8:59 14:29 15:50
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L.p. Przystanek nr Godzina odjazdu

23. ul. Tadeusza Kościuszki
/ kier. Osiedle Warniki 24 7:01 9:02 14:32 15:53

24. ul. Adama Mickiewicza
/ kier. Osiedle Warniki 26 7:03 9:04 14:34 15:55

25. Osiedle Warniki 23 7:08 9:09 14:39 16:00

26. ul. Kard. Stefana Wyszyńskiego
/ ogrody - kier. centrum 27 7:10 9:11 14:41 16:02

27. ul. Wojska Polskiego
/ kier. centrum 29 7:12 9:13 14:43 16:04

28. ulica Adama Mickiewicza
/ kier. centrum 21 7:14 9:15 14:45 16:06

29. ul. Tadeusza Kościuszki
/ kier. Osiedle Szumiłowo 19 7:16 9:18 14:48 16:08

30. Osiedle Leśne 34 7:20

31 ul. Dworcowa
/ kier. Osiedle Szumiłowo 22 7:24 9:21 14:51 16:13

32. ul. Orła Białego
/ DMR  - kier. Os. Szumiłowo 18 7:27 9:24

33. ul. Orła Białego
/ BANK - kier. Os. Szumiłowo 20 7:29 9:26

34. ul. Drzewicka
/ nr 8-10 - kier. Os. Szumiłowo 12 7:31 9:28

35. ul. Drzewicka
/ nr 50-60- kier. Os. Szumiłowo 14 7:33

36. ul. Mikołaja Reja
/ SP3 - kier. Osiedle Szumiłowo 06 7:36

37 ul. Mikołaja Reja
/ rondo - kier. centrum 05 7:38

38. ul. Gabriela Narutowicza
/ szpital 07 7:41

39. ul. Gabriela Narutowicza
/ szpital / przez ul. Rzemieślniczą 10 9:31

40. ul. Drzewicka
/ kier. centrum / przez ul. Sadową 11 9:34

41. ul. Drzewicka
/ nr 1-7 - kier. centrum 09 7:45 9:36

42. ul. Orła Białego
/ DMR  - kier. centrum 13 7:47 9:38

43. ul. Dworcowa 17 7:50 9:41

A – kursuje od poniedziałku do piątku
ORGANIZATOR  Urząd Miasta Kostrzyn nad odrą

Aktualny rozkład jazdy komunikacji miejskiej - linia U-01
Informujemy, iż od dnia 1 września 2023 r. uruchomiona zostanie komunikacja miejska na linii U-01: OS. LEŚNE - OS. SZUMIŁOWO - OS. WARNIKI -
- UL. DWORCOWA przez ul. Orła Białego → ul. Gabriela Narutowicza → ul. Adama Mickiewicza oraz na linii U-02: OS. WARNIKI -  OS. WARNIKI przez 
ul. Adama Mickiewicza → Os. Leśne ul. Dworcową → ul. Gabriela Narutowicza → Os. Szumiłowo

KOSTRZYN NAD ODRĄ

Miasto Kostrzyn nad Odrą 
dbając o bezpieczeństwo 
mieszkańców, zaprasza do 
Miejskiej Biblioteki Publicznej 
od wtorku do soboty po odbiór 
bezpłatnych kamizelek 
i innych elementów odblaskowych. 

Mieszkańcu! Zadbaj 
o bezpieczeństwo swoje                        

i innych uczestników ruchu!

Świeć przykładem:
KOSTRZYN NAD ODRĄ

noś odblask!
Pora jesienno-zimowa jest czasem, 
w którym dni są coraz krótsze i stajemy 
się mało widoczni. Noszenie elemen-
tów odblaskowych jest niezbędne ze 
względów bezpieczeństwa. 
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L.p. Przystanek nr Godzina odjazdu

1. Osiedle Warniki 23 6:12 11:11

2. ul. Kard. Stefana Wyszyńskiego
/ ogrody - kier. centrum 27 6:14 11:13

3. ul. Wojska Polskiego
/ kier. centrum 29 6:17 11:15

4. ulica Adama Mickiewicza
/ kier. centrum 21 6:19 11:17

5. ul. Tadeusza Kościuszki
/ kier. Osiedle Szumiłowo 19 6:22 11:20

6. Osiedle Leśne 34 6:25 11:23

7. ul. Dworcowa
/ kier. Osiedle Szumiłowo 22 6:29 11:27 15:35

8. ul. Orła Białego
/ DMR  - kier. Os. Szumiłowo 18 6:32 11:30 15:38

9. ul. Orła Białego
/ BANK - kier. Os. Szumiłowo 20 6:34 11:32 15:40

10. ul. Słoneczna
przez ul. Jana Pawła II 16 6:36 11:34 15:42

11. ul. Gabriela Narutowicza
/ szpital 07 6:39 11:37 15:45

12. ul. Drzewicka
/ nr 50-60 - kier. Os. Szumiłowo 14 6:41 11:39 15:48

13. ul. Mikołaja Reja
/ SP3 - kier. Osiedle Szumiłowo 06 6:45 11:43 15:52

14. ul. Nowa
/ kier. Os. Szumiłowo 08 6:48 11:46 15:55

15. ul. Kostrzyńska
/ przed ul. Wesołą 02 6:51 11:49 15:58

16. ul. Kostrzyńska
/ przed ul. Brzoskwiniową 04 6:53 11:51 15:58

L.p. Przystanek nr Godzina odjazdu

17. ul. Kostrzyńska
/ przychodnia 03 6:55 11:53 16:02

18. ul. Kostrzyńska
/ przed ul. Brzozową 01 7:14 11:55 16:04

19. ul. Mikołaja Reja
/ rondo - kier. centrum 05 7:18 11:59 16:08

20. ul. Drzewicka
/ przed ul. Sadową - kier. centrum 11 7:21 12:02 16:11

21. ul. Gabriela Narutowicza
/ szpital / przez ul. Główną 10 7:24 12:05 16:14

22. ul. Drzewicka
/ nr 1-7 - kier. centrum 09 7:27 12:08 16:17

23. ul. Słoneczna
przez ul. Jana Pawła II 16 7:29

24. ul. Orła Białego
/ DMR  - kier. centrum 13 12:11 16:19

25. ul. Jana Pawła II 15 7:31

26. ul. Dworcowa
/ kier. Osiedle Warniki 17 7:33 12:14 16:22

27. Osiedle Leśne 34 7:37 12:18 16:26

28. ul. Tadeusza Kościuszki
/ kier. Osiedle Szumiłowo 24 7:40 12:22 16:29

29. ulica Adama Mickiewicza
/ kier. centrum 26 7:42 12:24 16:31

30. ul. Kard. Stefana Wyszyńskiego
/ przychodnia - kier. Os. Warniki 28 7:45

31. ul. Wojska Polskiego
/ kier. Osiedle Warniki 29 7:49

32. Osiedle Warniki 23 7:54 12:30 16:36

Aktualny rozkład jazdy komunikacji miejskiej - linia U-02
KOSTRZYN NAD ODRĄ
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Mejza znowu szokuje! Bardzo mocne słowa!
PRZECZYTASZ TYLKO W “PRZEKROJU LOKALNYM”

Kampania wyborcza rozpoczęła się na dobre, a atmosfera walki o sejmowe mandaty robi się coraz gorętsza. W województwie lubuskim 
na czoło stawki, jeżeli chodzi o najbardziej ostrą kampanię, wychodzi poseł Łukasz Mejza. Z jakim hasłem idzie do wyborów?
Poseł Mejza znany jest jako ten, który nie gryzie 
się w język. Jego wypowiedzi i barwne porównania                                            
w  ogólnopolskich mediach niejednokrotnie “niosły 
się” na cały kraj. Z pewnością jest najpopularniej-
szym lubuskim posłem. Każdy, kto go zna, dobrze 
wie, że  nie należy do grona miłośników szefa PO, 
Donalda Tuska. Wręcz można powiedzieć, że jest 
jednym z jego największych przeciwników. 
Wielokrotnie wbija mu mocne szpile w swoich 
przemówieniach. Sam Tusk często próbuje zacze-
piać Mejzę, który jest jedynym lubuskim politykiem                      
przewijającym się w wypowiedziach byłego premiera.

“Pogonimy Tuska!” - takie jest hasło kampanii                
wyborczej Łukasza Mejzy. Dlaczego wybrał akurat 
tak kontrowersyjny i wyróżniający się tekst? Przed 
nami najważniejsze wybory od 1989 roku - tłumaczy                                                                                                
poseł Mejza. - Za nami 8 lat pełnych sukcesów                         
- mówimy tu wielkich inwestycjach, historycznych 
programach wsparcia polskich rodzin, czy o rosnącej                                                                                     
potędze Wojska Polskiego. Musimy pamiętać, że nic 
nie jest dane raz na zawsze - przestrzega lubuski                               
poseł. - Nad Polskę nadciągają ciemne chmury                                                                                 
ze strony Niemiec. Na horyzoncie pojawiło się widmo 
powrotu Tuska do władzy. Tusk, na polecenie swoich 
niemieckich mocodawców, z pewnością cofnie Polskę 
do stanu sprzed 2015 roku. Wróci rekordowe bezro-
bocie, praca za 5 zł na godzinę, wyprzedaż majątku                                                                                    

narodowego, podniesienie wieku emerytalnego,                               
handlowanie z Rosją, a do Polski przyjadą nielegalni 
migranci - wylicza poseł Mejza. - Nie możemy dopuścić                                                                                                   
Tuska do władzy! - deklaruje.

Województwo lubuskie, szczególnie mieszkańcy Słubic 
i  Kostrzyna nad Odrą, wyjątkowo odczuły politykę                                                                                               
Donalda Tuska w latach 2007-2015. Kostrzyn                         
i Słubice, jako miasta blisko granicy, powinny zyskiwać                          
i kwitnąć, dzięki współpracy gospodarczej z naszymi 
zachodnimi sąsiadami, czyli Niemcami. Za to, niestety,                                                                                                      
Tusk próbował zrobić z nich tanią siłę roboczą dla 
Niemiec. Ile osób wyjechało na zachód za chlebem? 
Berlińscy mocodawcy Tuska widzieli w Lubuszanach 
pracowników zbierających szparagi. Dopiero Zjedno-
czona Prawica sprawiła, że staliśmy się gospodarzami 
na własnych terenach! - przypomina poseł Mejza.

Czy poseł Mejza zostanie posłem na kolejną kadencję?                                                                                                                
O tym zadecydują Lubuszanie 15. października.                               
Wiceprezes Partii Republikańskiej startuje z 11. miej-
sca na liście Prawa i Sprawiedliwości. Jak oceniają                                                                                                        
eksperci, jego szanse na mandat oceniane są jako bar-
dzo duże. Jego kampania najbardziej się wyróżnia, 
jest najbardziej wyrazisty, do tego dochodzą lokalne 
sukcesy, jak największe środki ściągnięte do regionu 
- słyszymy komentarze osób zaangażowanych w lu-
buską politykę.

M
ateriał K

W
 Prawo i Sprawiedliwość, ul. N

owogrodzka 84/86, 02-018 W
arszawa

LISTA POZ.

11

MEJZA
Łukasz
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Justyna Lewicka: Będę posłanką dobrych ludzi, a nie partii.
ROZMOWY PRZEKROJU

Jest młodą kobietą. Pochodzi z Sulęcina, gdzie pracowała w Centrum Pomocy Rodzinie. Dzisiaj prowadzi firmę zatrudniającą ponad 500 
osób i wychowuje z mężem dwójkę dzieci: Nikodema i Ninę. Od zawsze rodzinnie wspierała seniorów, kulturę i  lokalny sport. Dlaczego 
zdecydowała się wystartować do Sejmu? Zapraszamy na krótką rozmowę z Justyną Lewicką, bezpartyjną kandydatką na posłankę.
Dzień Dobry. Zaczynamy na ostro: 
czy potrzebuje Pani fory?
Justyna Lewicka: A z jakiego powodu miałabym 
mieć fory?

Bo to chyba Pani polityczny debiut?
JL: : To zabawne. Wszyscy narzekają, że do Sejmu 
wciąż dostają się te same osoby i w efekcie ciągle 
mamy złe prawo, a jak pojawi się ktoś nowy to się 
zaczyna podśmiechiwanie, że jest debiutantem. 

Tak, nie zajmowałam się polityką. Dlatego nie 
jestem skażona partyjnymi, pisowskimi, platfor-
merskimi układami. 

Mocne. Więc na ostro? Startuje Pani do Sejmu.  
Jakie uprawnienia ma Marszałek?
JL:Jeśli będzie mi to potrzebne to się dowiem. Ale 
wiem już to, czego może za to nie wie Marszałek 
ani żaden długoletni poseł, że w Polsce zamknęła                        
się rekordowa ilość firm, a ludzie stracili prace. 

Rośnie bieda i ubóstwo, ludzie z którymi pracuje 
niejednokrotnie stoją przed wyborem czy kupić 
dziecku kurtkę na zimę czy węgiel na opał. To dla 
mnie ważniejsze niż uprawnienia Marszałka, albo 
upodobania Ministra.

Na Pani materiałach jest hasło „posłanka dobrych 
ludzi”? To co inni posłowie służą złym ludziom?
JL: Nie, ale uważam, że większość posłów i posłanek                                                                                                          
jest posłami partii a nie ludzi. A dlaczego dobrym 
ludziom? Przecież, nie chcę służyć nikomu złemu.                                                                                                     
Mi zależy na dobru. Na tym żeby pomagać                              
samotnym matkom i chorym seniorom, rodzinom,                                                                                           
którym brakuje podstawowych rzeczy. Chcę                 
pomagać przedsiębiorcom, którzy dają pracę, 
a których rujnują podnoszone podatki, ciągłe               
kontrole. Dobro to ta wartość, która jest dla mnie 
w życiu najważniejsza. Myślę, ze jestem dobrą 
córką, dobrą matką i żoną, dobrym pracodawcą, 
a teraz będę dobrą posłanką. 

To jak głosujemy 15 października?
Niech każdy zagłosuje zgodnie ze swoim sumie-
niem. Ja proszę Państwa o głos na mnie, startuję z 
pozycji 2 na liście Bezpartyjnych Samorządowców. 

Red.: To powodzenia!
JL: Bardzo dziękuję

tel. 575 808 301
ul. Mickiewicza 22F, 66-470 Kostrzyn nad Odrą

www.sylwiamazurek.com

Podologia
◊ Malowanie paznokci hybryda (stopy)

Malowanie paznokci lakier ◊ 
Terapia brodawki◊ 
Pedicure kosmetyczny◊ 
Opracowanie pięt◊ 
Obcięcie i opracowanie paznokci u stóp◊ 
Rekonstrukcja paznokcia ◊ 
Opracowanie pękających piet/rozpadlin◊ 
Tamponada◊ 
Usunięcie wrastającego paznokcia◊ 
Oczyszczanie paznokci - zmiany chorobowe◊ 
Pedicure podologiczny / specjalistyczny ◊ 
Założenie klamry◊ 
Konsultacja podologiczna◊ 

Sfinansowano z KW Bezpartyjnych Samorządowców



TYLKO DUŻE ROZMIARY

TYLKO  ODZIEŻNOWA

RYNEK MIEJSKI (UL. MICKIEWICZA) - BYŁA PIEKARNIA MIKA
wtorek-piątek w godz. 8:00-16:00, sobota 7:00-13:00

TYLKO  ROZMIARYDUŻE

w ofercie: bluzki - bluzy - kurtki - dresy

spodnie - spódnice - sukienki - inne

oferujemy również: kosmetyki AVON

ręcznie robione torebki z naturalnej skóry 
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